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Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 
 
26 October 2019  

 
KTW – Site Visit by HKIE YMC 

 
A visit to “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project by The Hong Kong Institution of Engineers 
Young Members Committee (HKIE YMC) was held on 26 October 2019.  
 
Site visit involved a presentation from the project team, a safety briefing and a tour of the project. 
Visiting a construction project allows committees to develop a greater understanding of how civil 
engineering theory is put into practice.  
 
 
 

啟德西–香港工程師學會青年會員事務委員會參觀啟德西工地 
 
香港工程師學會青年會員事務委員會於 2019 年 10 月 26 日參觀中九龍幹線—啟德西工程。 
 
是次活動包含工程團隊簡介了啟德西工程、安全訓練及工地參觀環節。透過親身參觀正在施工中

的工地，讓會員領略到土木工程理論如何應用到實際施工層面上，令各參加者獲益良多。 
 

 

香港工程師學會青年會員事務委員會會員參觀中九龍幹線—啟德西工程。 
The Hong Kong Institution of Engineers Young Members Committee visited “Central Kowloon Route” – 

Kai Tak West Project. 
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工程團隊向參加者講解施工方法。 
The project team introduced the construction methods to the participants. 

 

 
工程團隊詳細解釋海上工程的細節。 

The project team explained the marine construction activities in details. 
 

 

 


